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Zápis z 17. zasedání Zastupitelstva obce Třemešná, 

které se konalo dne 30. 05. 2024 v galerii kulturního domu, Třemešná 14. 

 

Přítomní: Z. Pecháček, F. Pašas, T. Salvet, R. Kocián, L. Králová, P. Baron, P. Šperl a K. Šamajová 

Omluven: R. Zahradník 

 

 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelstva. 

 

starosta – dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje audiozáznam, který je 

nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e) 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá 

pouze prostor pro zastupitele a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách 

obce. Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní své právo 

ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 

 

Pořízený audiozáznam slouží k přepisu zápisu zasedání zastupitelstva a po jeho vyhotovení bude vymazán. 

 

starosta určil zapisovatelem Ing. Tomáše Salveta 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

starosta – navrhl ověřovateli zápisu P. Barona a P. Šperla. Dále podal návrh na složení návrhové komise: předseda 

– Ing. L. Králová členové: Mgr. K. Šamajová a Ing. R. Kocián 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ověřovatele zápisu Pavla Barona a Pavla Šperla.  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda: Ing. Leona Králová a členové: 

Mgr. Kateřina Šamajová a Ing. Rostislav Kocián. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 207/17/2024 bylo přijato 

 

Zápis z předchozího zasedání ZO byl před zveřejněním nebyl připomínkován a doplněn. 

 

 

3. Schválení programu 

starosta – seznámil zastupitele se zveřejněnými body programu 17. zasedání zastupitelstva 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření  

5. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

6. Návrh Závěrečného účtu Obce Třemešná rok 2023 

7. Projekt modernizace odborné výuky na ZŠ a MŠ Třemešná a konektivita školy 

8. Aktualizace OZV obce Třemešná 

9. Projekt „Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany“ 

10. Projekt „Revitalizace sportovního areálu Třemešná“ 
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11. Římskokatolická farnost Třemešná – žádosti o finanční příspěvek 

12. Informace starosty  

13. Diskuse 

14. Závěr 

starosta – vyzval zastupitele k doplnění programu. Bylo navrženo p. F. Pašasem projednání ceníku za krátkodobý 

pronájem místností v majetku obce. Bude to zařazeno do bodu 12. programu. Nechal hlasovat o programu  

 

Návrh na usnesení: 

obce Třemešná schvaluje program 17. zasedání zastupitelstva obce s těmito body: 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření  

5. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

6. Schválení závěrečného účtu Obce Třemešná rok 2023 

7. Projekt modernizace odborné výuky na ZŠ a MŠ Třemešná a konektivita školy 

8. Aktualizace OZV obce Třemešná 

9. Projekt „Revitalizace sportovního areálu Třemešná“ 

10. Projekt „Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany“ 

11. Římskokatolická farnost Třemešná – žádosti o finanční příspěvek 

12. Informace starosty  

13. Diskuse 

14. Závěr 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0  

Usnesení č. 208/17/2024 bylo přijato 

 

 

4. Rozpočtová opatření 

Rozpočtové opatření 3/2024 

Paragraf 2212 silnice položka 5171 opravy a údržba posílí v částce 10.000 Kč 

- Paragraf 2221 provoz veřejné silniční dopravy položka 5171 opravy a údržba 

Rozpočtové opatření 4/2024 

Dohody Úřad práce – pomocný pracovník údržby veřejného prostranství, mění objem rozpočtu 

příjmová část 

položka 4116 ostatní neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu ÚZ 13022, nástroj 144, zdroj 1 41.818,28 

Kč 

položka 4116 ostatní neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu ÚZ 13022, nástroj 144, zdroj 5, 

137.890,72 Kč 

posílí celkem v částce 179.709 Kč 

výdajová část 

paragraf 3639 komunální služby a územní rozvoj položka 5011 platy zaměstnanců v pracovním poměru ÚZ 

13022, nástroj 144, zdroj 1, 31.254,32 Kč 

paragraf 3639 komunální služby a územní rozvoj položka 5031 sociální pojištění ÚZ 13022, nástroj 144, zdroj 

1, 7.751,07 Kč 

paragraf 3639 komunální služby a územní rozvoj položka 5032 zdravotní pojištění ÚZ 13022, nástroj 144, zdroj 

1, 2.812,89 Kč 

paragraf 3639 komunální služby a územní rozvoj položka 5011 platy zaměstnanců v pracovním poměru ÚZ 

13022, nástroj 144, zdroj 5, 103.057,34 Kč 

paragraf 3639 komunální služby a územní rozvoj položka 5031 sociální pojištění ÚZ 13022, nástroj 144, zdroj 

5, 25.558,22 Kč 
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paragraf 3639 komunální služby a územní rozvoj položka 5032 zdravotní pojištění ÚZ 13022, nástroj 144, zdroj 

5, 9.275,16 Kč 

Rozpočtové opatření 5/2024 

Nemění objem rozpočtu 

Paragraf 6409 ostatní činnosti jinde nezařazené položka 6121 budovy, stavby, haly posílí v částce 22.620 Kč 

-Paragraf 6399 platby daní a poplatků státnímu rozpočtu položka 5362 platby daní a poplatků státnímu rozpočtu 

Rozpočtové opatření číslo 6/2024 

Nové daňové příjmy rok 2024 

položka 1679 daň z přidané hodnoty org. 1679 posílí v částce 100.000 Kč 

- položka 1387 příjem daně z technických her neprovozovaných prostřednictvím internetu org. 6875 

v částce 30.000 Kč 

- položka 1386 Příjem daně z hazardních her s výjimkou technických her neprovozovaných 

prostřednictvím internetu org. 6867 v částce 70.000 Kč 

 

Rozpočtové opatření číslo 7/2024 

Dotace volby (nižší dotace než rozpočet) 

volby do Evropského parlamentu položka 4111 neinvestiční přijaté transfery z všeobecné pokladní 

správy státního rozpočtu ÚZ 98348 posílí v částce 6.600 Kč, položka 1511 daň z nemovitosti org. 633 

paragraf 6117 volby do Evropského parlamentu položka 5021 ostatní osobní výdaje ÚZ 98348 posílí v 

částce 9.000 Kč paragraf 6117 volby do Evropského parlamentu položka 5175 pohoštění ÚZ 98348 posílí 

v částce 3.040 Kč, paragraf 6117 volby do Evropského parlamentu 

• položka 5039 ostatní povinné pojistné placené zaměstnavatelem ÚZ 98348 ve výši 1.400 Kč 

• položka 5019 ostatní platy ÚZ 98348 ve výši 4.040 Kč 

• paragraf 6117 volby do Evropského parlamentu 

• položka 5175 pohoštění org. 98 ve výši 4.000 Kč 

• položka 5173 cestovné org. 98 ve výši 1.000 Kč 

• položka 5169 služby org. 98 ve výši 1.600 Kč 

 

Zmíněná rozpočtová opatření číslo 3/2024 až 7/2024 byla řádně vyvěšena na venkovní úřední desce i elektronické 

úřední desce k nahlédnutí. Zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtové opatření obce na vědomí. 

 

Rozpočtové změny Základní škola a Mateřská škola Třemešná rok 2024 

Číslo 1/2024 

Účet 518 0331 1 služby malování org. 1 přesun 10.072,12 Kč na účet 518 0328 pelety org. 1 

Číslo 2/2024 

Účet 558 0306 náklady z drobného dlouhodobého majetku org. 1 přesun 10.000 Kč na účet 518 0307 revize o 

odborné prohlídky org. 1 

Číslo 3/2024 

Účet 558 0305 náklady z drobného dlouhodobého majetku org. 1 přesun 7.690 Kč 

Účet 511 0303 výměna světel org. 1 přesun 20.000 Kč 

Celkem 27.690 Kč přesunuto na účet 518 0307 revize org. 1 

Číslo 4/2024 

Účet 511 0303 výměna světel org. 1 přesun Kč -27.000 Kč na účet 518 0329 ostatní služby org. 1 

Číslo 5/2024 

Účet 501 0324 matriál příbory org. 1 přesun Kč -570 Kč 

Účet 501 0322 MŠ hrníčky org. 1 přesun Kč -1.200 Kč 

Celkem 1.770 Kč přesunuto na účet 501 0321 MŠ talíře org. 1 

Číslo 6/2024 

Účet 511 0303 výměna světel org. 1 přesun 20.000 Kč na účet 518 0307 revize org. 1 

Číslo 7/2024 

Účet 518 0331 malování MŠ org. 1 přesun 20.000 Kč na účet 518 0319 aktualizace prg. 
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Zmíněné rozpočtové změny číslo 1/2024 až 7/2024 byly řádně vyvěšeny na venkovní úřední desce i elektronické 

úřední desce k nahlédnutí. Zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtové opatření ZŠ a MŠ Třemešná na vědomí. 

5. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

starosta – obec obdržela žádost ČEZ Distribuce o schválení smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene a dohoda o umístění stavby č. IP-12-8033316 mezí obcí a ČEZ Distribuce, a. s., IČO 24729035, DIČ 

CZ24729035, se sídlem Děčín, Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405 02, jedná se o připojení pozemku 

20/1 v Rudíkovech k elektrické soustavě viz. situace stavby.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

a dohodu o umístění stavby č. IP-12-8033316 pro zařízení distribuční soustavy na pozemku parc.č. 30 v k.ú. 

Rudíkovy s ČEZ Distribuce, a. s., IČO 24729035, se sídlem Děčín - Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 

405 02. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 209/17/2024 bylo přijato 

 

 

6. Schválení závěrečného účtu Obce Třemešná rok 2023 

starosta – následuje schválení závěrečného účtu Obce Třemešná rok 2023. Na úřední desce byl vyvěšen ode dne 

06. 05. 2024, byla doložena zpráva z auditu MSK ze dne 15. 05. 2024. Je potřeba přijmout usnesení – schválení 

bez výhrad, nebo s výhradami. Maté někdo něco k závěrečnému účtu nebo k auditu? Není – li tomu tak, dávám 

návrh na usnesení. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Závěrečný účet obce Třemešná za rok 2023, a to bez výhrad. 

Výsledek hlasování: Pro:8  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení č. 210/17/2024 bylo přijato 

 

 

7. Projekt modernizace odborné výuky na ZŠ a MŠ Třemešná a konektivita školy 
starosta – přejdeme k bodu č. 7 – projektu modernizace odborné výuky na ZŠ a MŠ Třemešná a konektivita školy. 

Na 10. zasedání ZO dne 29.9. 2023 jsme zrušili usnesení č. 520/40/2022 ze dne 30.6. 2022 a přijali jsme nové 

usnesení č. 131/10/2023, protože projekt přešel pod MAS, museli jsme přijat nové usnesení. Obec bude 

financovat projekt ve výši 165.000 Kč. U projektu není upřesněno jak a kdo ho bude předfinancovat. Pozvali 

jsme pana manažera projektu z firmy, která bude projekt zastřešovat. ten ví o projektu nejvíce a podá mám 

vysvětlení. 

manažer projektu – vysvětlím situaci. MAS vypsala výzvu na modernizaci učebny a konektivity školy. V rámci 

tohoto projektu jsme vytvořili veřejnou zakázku malého rozsahu na modernizaci učebny a konektivity školy. 

Poptávali jsme 3soutěžící a známe firmy, které by dodávali technologie. Podmínkou k zavázaní podpisu smlouvy 

obcí,  byla realizace v průběhu prázdnin, s tím, že na konci prázdnin, bychom požádali o platbu a během 3. měsíců 

by finance přišly na školu. Je důležité, aby tento projekt byl předfinancovaný. 95 % tohoto projektu zaplatí EU. 

Tento projekt byl projekt studie proveditelnosti a dávali jsme ho jako částečně investiční a neinvestiční. 

Ale změníme ho kompletně na investiční, což nám MAS potvrdila a požádáme o změnu. 

Králová – bude tedy kompletně investiční, takže nové židle a takové věci budou investicí? 

manažer projektu – ano, domluvili jsme se, že by to by komplet investiční projekt. Jde o soubor nábytku. A i 

řešení, interaktivní technologie a počítač konektivity. Jsou tam aktivní a pasívní prvky. Doba udržitelnosti je 5 

let. 

Králová – za kolik jste to vysoutěžili? Za tři miliony? 

Kocián – vy máte smlouvu se školou v této chvíli, když organizujete projekt se současným panem ředitelem 

manažer projektu – smlouva obsahuje administraci projektu, výběrová řízení, realizaci a administraci projektu 

během jeho udržitelnosti.  
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Kocián – čili kompletní služby ve spojitosti s realizací projektu. 

Králová – takže budete placeni z našeho? 

manažer projektu – projekt zahrnuje 7 % nepřímých nákladů, které jsou součástí toho projektu. 

starosta – takže se můžeme spolehnout, že administrace projektu bude v pořádku. Jde o dosti velkou částku tak, 

abychom o dotaci nepřišli. 

manažer projektu – ano, je to tak. Administraci řešíme po celé republice, např. celá Ostrava, Opava a další menší 

obce a města. Financování se počítá 95 ku 5 a do projektu jsme šli, protože jsme provedl průzkum trhu. Vyplynulo 

z toho, že předpokládané celkové způsobilé výdaje budou 3 mil. Kč. Předpokládám, že příspěvek EU bude 

2.858.631 Kč. 

Kocián – a jaká je skutečná částka, po vysoutěžení? 

manažer projektu – skutečná cena je 2.772.825,35 Kč s DPH. To znamená pod žádanou částku projektu. 

Po odsouhlasení budu u všech kontrolních dnů a projekt budu koordinovat. 

ředitel školy – uvedené informace jsem prověřoval na MAS a bylo mi to potvrzeno, včetně 95 % úhrady nákladů. 

V projektu je vysoká účast úhrady nákladů. Takovou bychom už nedostali. Co se týče zařazení mezi investiční 

projekty, hodně záleží na tom, co přijde z MAS. 

Xxxxxxxx – v rámci projektu se nakupuje zařízení jako soubor. Ta učebna je zřízená za účelem zařízení a každého 

zařízení obsahuje vybavení. 

Salvet – v projektu je uvedeno, že účetní školy je finančním manažerem. Takže veškeré finanční transakce 

a účtování zodpovídá účetní školy. Je důležitá garance, abychom nemuseli projekt platit z obecního rozpočtu. 

Kocián – 2.844 tis. Kč je celková cena projektu a 7 % z toho je zhruba 1.170 tis. Kč. Chtěl bych se zeptat, jestli 

známe aktuální výši investičního fondu a aktuální výši rezervního fondu na škole. 

účetní školy – ke dni 31.12.2023 je škola v mínusu 870.480,83 Kč. Tím pádem nemůžeme říct, že máme kryté 

fondy. Na rezervním fondu by mělo být 262.241,57 Kč a na investičním 953.227,24 Kč. 

Kocián – to není možné. 

ředitel školy – bohužel jsme k tomu došli, že to nesedí. Tam chybí daleko více peněz neprokázaných, 

neúčtovaných a neustále doplácíme, neustále nám přichází nějaké nedoplatky za rok 2023.  

starosta – ke škole uvedu info v bodě informace starosty. 

Salvet – schválili jsme 165.000 Kč a zbývá schválit zbylou úhradu investičního projektu ve škole. V návrhu 

usnesení k projektu by se uvedlo i financování z rozpočtu obce. 

Králová – takže ta dotace se vrátí zpět obci, ne škole. 

Salvet – přednesl návrh usnesení 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje krátkodobou investiční návratnou finanční výpomoc – Modernizace 

odborné výuky ZŠ Třemešná a konektivita školy z rozpočtu obce Třemešná (reg. č. 

CZ.06.05.01/00/22_048/0004168) ve výši 2.844.085,29 Kč. Projekt je zpracováván dle výzvy MAS „3. výzva 

IROP – VZDĚLÁVÁNÍ – MAS Rozvoj Krnovska“ v rámci programu „MMR IROP 2021-2027“. 

 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje spolufinancování ve výši 5% Modernizace odborné výuky ZŠ Třemešná 

a konektivita školy z rozpočtu obce Třemešná (reg. č. CZ.06.05.01/00/22_048/0004168) ve výši 165.000 Kč, 

investiční transfer zřízeným příspěvkovým organizacím, jedná se o investiční transfer s vyúčtováním, poskytnutý 

formou zálohy 

Financování:  

Posílení financování položka 8115 změna stavu krátkodobých prostředků na bankovních účtech kromě změn 

stavů účtů státních finančních aktiv posílí v částce 2.844.085,29 Kč posílí 

- Paragraf 3113 základní školy položka 6451 investiční půjčené prostředky zřízeným příspěvkovým 

organizacím. 

Paragraf 6409 ostatní činnosti jinde nezařazené položka 6121 budovy, stavby, haly posílí v částce 165.000 Kč 

- Paragraf 3113 základní školy položka 6351 investiční transfery zřízeným příspěvkovým organizacím 

Zastupitelstvo obce ukládá řediteli školy, aby požádal u poskytovatele dotace změnu části dotace neinvestiční 

na investiční. 

Výsledek hlasování: Pro:7  Proti: 0 Zdržel se: 1 (Kocián) 
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Usnesení č. 211/17/2024 bylo přijato 

 

 

8. Aktualizace OZV obce Třemešná 

starosta – děkuji za účast a vysvětlení projektovému manažerovi a přejdeme k dalšímu bodu, obecně závazným 

vyhláškám. Na doporučení MVČR je musíme obnovit nebo zrušit. Na stávajících vyhláškách není nic špatného, 

tak je schválíme tak jak byly. První vyhláškou ke schválení je vyhláška, kterou se stanovují pravidla pro pohyb 

psů na veřejném prostranství v obci Třemešná. Je aktualizována a verze je schválena MVČR. Pokud k ní nic 

nemáte, navrhuji usnesení. 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Třemešná, kterou se stanovují pravidla 

pro pohyb psů na veřejném prostranství v obci Třemešná. 

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení č. 212/17/2024 bylo přijato 

 

starosta – další obecně závaznou vyhláškou je vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství. 

Je potřeba dopracovat domluvit se na určitých věcech a nechat schválit MVČR. Mělo by tam být uvedeno, jestli 

budeme vybírat stavební suť na sběrném dvoře. Stavební suť nepatří do komunálního odpadu, takže obec není 

povinna ji vybírat. Všechny obce, které suť vybírají, to vybírají za úplatu. My vybíráme za malý vozík za auto 

300 Kč a za velký vozík 600 Kč. Skládkovné v Horním Benešově nás stojí tuna 2.000 Kč + doprava. Za 10ti 

tunové auto dáme asi 24.500 Kč. 300 Kč za vozík je vcelku málo. Takže záleží na tom, jestli suť budeme brát 

a za kolik anebo ji nebudeme brát. K vážení nemáme váhu. Město Albrechtice vhodnou váhu nabízejí k prodeji. 

Můžeme ji koupit a budeme vybírat suť dle skutečné hmotnosti a určíme si cenu za kg. 

Pašas – navrhuji koupit váhu a cenu stanovit tak, aby to obec nic nestálo. 

Kocián – já bych to rozdělil na dvě části. V první části se zabývejme sutí a další záležitost je, myslím si, že by se 

měl celkově koncepčně změnit na sběrném dvoře výběr, protože existuje velké množství í velkoobjemového 

odpadu a opravdu ne každý využívá tento sběrný dvůr. 80 % ho nevyužívají a 20 % ho využívají, přičemž náklady 

sběrného dvora jsou rozpuštěny a platíme je v rámci poplatku za odpad. Měli by se to konečně začít autorizovat, 

letos končí udržitelnost projektu sběrného dvoru tzn., že od příštího roku budeme mít volné ruce na to jaké 

pravidla si stanovíme. Za mě by se ta nájezdová váha pořídit měla a mělo by se vážit cokoli, co se do sběrného 

dvoru přiveze, přičemž každý občan dostane kartičku. Odpad se zváží a naúčtuje a započítá se do nákladů 

následujícího roku pro platby občana. Tzn. systém, který je jednoduchý, přehledný udělat. V této chvíli řešíme 

suť a já osobně si myslím, že se mohla vynechat. 

Šperl – když suť přestaneme vybírat, může se stát, že ji budou vozit všude jinde 

starosta – tak ve vyhlášce suť uvádět nebudeme. Pokud se opravuje barák, musí si suť odvést každý sám 

na skládku. Pokud se třeba rekonstruuje koupelka a bude sutě na malý vozík, tak se to na sběrný dvůr dává. Ale 

musí se to zaplatit, ať to obec nic nestojí. Velkoobjemový odpad by se měl na sběrný dvůr vozit demontovaný. 

Šperl – to, co navrhoval Rosťa je řešení, ale vede k tomu, že čím víc dovezeš, tím víc zaplatíš. Lepší je čím víc 

vytřídíš, tím míň zaplatíš. 

starosta – to by šlo až bude koncepce sběrného dvora a zavedou se nějaké karty. 

Baron – zatím to řešme do konce roku, jak to říkal Rosťa, za vozík 500 Kč a 1.000 Kč. 

starosta – dobře, budeme stavební suť vybírat za úplatu. Do příštího zastupitelstva se vyhláška dopracuje. A s tou 

váhou, navrhnete částku, kterou mohu nabídnout? Před 4 lety stála 100 tis. Kč. Máme ke schválení ještě jednu 

vyhlášku o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejném prostranství. Aktualizovat nebo zrušit, záleží, 

jak se domluvíme. 

Kocián – za mě bych tu vyhlášku zrušil. Účel, za kterým se tenkrát přijímala se týkala doby, kdy se kolem 

obchodů zdržovali lidé. Dneska ta atmosféra zůstala už pouze nahoře u obchodu. U vietnamského obchodníka už 

nikdo neposedává na těch schodech. Myslím si, že stav se zlepšil. Není to tím, že byla přijata vyhláška, ta na to 

moc vliv neměla. Já bych ji zrušil. 
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starosta – já jsem toho názoru taky, protože jsou problémy prokazování popíjení na veřejnosti. Bohužel je to 

byrokracie, že to nejde prokázat a nevím, že by někdo v Třemešná byl potrestán za to pil na veřejnosti. Kdo je 

pro zrušení této vyhlášky?  

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná zrušuje Obecně závaznou vyhlášku obce Třemešná o zákazu konzumace 

alkoholických nápojů na veřejném prostranství. 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 1 (Salvet),  Zdržel se: 0 

Usnesení č. 213/17/2024 bylo přijato 

 

 

9. Projekt „Revitalizace sportovního areálu Třemešná“ 

starosta – bod 9. Projektová dokumentaci zpracovává firma 7D BIM projekt s.r.o. Krnov. Je tam problém v tom, 

že ve smlouvě o dílo je uvedeno stavební povolení (ohlášení) stavby - zařízení kabin a dodatečnému povolení 

stavby plechové garáže. Ta nejde dodatečně povolit, protože staticky základy neodpovídají. Místo ní lze 

naprojektovat menší garáž. Dalším problémem je odvod dešťových vod do vodoteče. To musí být nahrazeno 

vsakováním. Termín dokončení PD měl být do konce června. Musí se prodloužit do konce července, doporučuji 

schválit o uzavření dodatku ke smlouvě. 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo ze dne 20. 12. 2023 o prodloužení doby 

realizace projektu „Revitalizace sportovního areálu Třemešná“ uzavřené mezi obcí Třemešná a 7D BIM projekt 

s.r.o. IČO 05654866 se sídlem Revoluční 910/20, 794 01 Krnov. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 214/17/2024 bylo přijato 
 

 

10. Projekt „Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany“ 

starosta – bod 9. revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany. Práce v továrně pokračují, 

zpoždění je zhruba měsíc. Zpoždění je vyvoláno dřevomorkou, musely se dělat podlahy a opravovat stropy. 

V únoru jsem žádat o prodloužení realizace projektu. Rada MSK doporučila zastupitelstvu MSK, aby dodatek 

smlouvy o prodloužení termínu byl schválen. Bude se to probírat zastupitelstvem MSK dne 6. 6. 2024. Z tohoto 

důvodu bychom měli schválit připravený DODATEK č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 

Moravskoslezského kraje evidenční číslo 03089/2022/RRC. Chcete k tomu někdo něco dodat? Nikdo, dávám 

návrh na usnesení. 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 

Moravskoslezského kraje evidenční číslo 03089/2022/RRC ze dne 31. 08. 2022 o prodloužení doby realizace 

projektu „Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany“ uzavřené mezi obcí Třemešná 

a Moravskoslezským krajem, IČO 70890692, se sídlem 28. října 2771/117, 702 00 Ostrava. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 215/17/2024 bylo přijato 
 

 

11. Římskokatolická farnost Třemešná – žádosti o finanční příspěvek 
starosta – obec obdržela žádost o finanční příspěvek Římskokatolické farnosti Třemešná ve výši 150.000 Kč. 

Farnost dostala dotaci 1 mi. Kč na opravu křížové cesty, která je okolo kostela. 

Kocián – co se týče kostelní zdi, myslím si, že kostelní zeď je finální část celé rekonstrukci kostela. Tvoří opravdu 

v obci dominantu, od hasičárně značně viditelná, z horní části si toho člověk moc nevšimne. Přesto musím říct, 

že ta pohledová stránka, pokud by byla upravena by byla daleko přijatelnější. My jsme již v roce 2016 zadali 

zpracování projektové dokumentace na opravu těchto kapliček, abychom věděli, jakým způsobem by se to dalo 

zrealizovat. My jsme s p. Randem hovořili o případném zapůjčení této zdi obci na 20 let, s tím, že by to obec 
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zrealizovala a pak se vrátila celá zeď farnosti, protože byla příležitost na to čerpat finanční prostředky. Obec však 

měla daleko větší aktivity, a proto z toho sešlo. Za mě se osobně přikláním k tomu, abychom ten finanční dar 

farnosti vůbec poskytli, a to ne ve výši 150.000 Kč, ale ve výši 200.000 Kč. 

starosta – kaplička jsou zevnitř zdi. Opravuje se střecha kostela, ale poslední oprava to nebude, ještě budou řešit 

schodiště. 

Šperl – já jsem měl možnost nahlédnout zevnitř zdi a zeď je fakt v havarijním stavu. 

Pašas – jestli mají u kostela 2 roky lešení, za které platí měsíční nájem, tak si měli s opravou pospíšit a ušetřili 

by peníze. 

Kocián – tady bych oponoval, my neznáme podmínky financování, takže nelze v této chvíli argumentovat tím, 

že tam něco stojí.  

starosta – Rosťa navrhl 200.000 Kč já navrhuji vyhovět žádosti darovat 150.000 Kč. 

Salvet – do usnesení musíme zahrnout způsob financování. 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Třemešná 

Římskokatolické farnosti Třemešná, Třemešná 295, PSČ 793 82 na rok 2024 na obnovu areálu kostela sv. 

Šebestiána ve výši 200.000 Kč.  

Financování:  

paragraf 6409 ostatní činnosti jinde nezařazené, položka 6121 budovy stavby haly posílí paragraf 3326 pořízení 

zachování a obnova hodnot místního kulturního, národního a historického povědomí položka 5223 neinvestiční 

transfery církvím a náboženským společenstvem. 

Výsledek hlasování: Pro: 3  Proti: 3 (Pašas, Šperl, Pecháček)  Zdržel se: 2 (Salvet, Šamajová) 

Usnesení č. 216/17/2024 nebylo přijato 

  

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Třemešná 

Římskokatolické farnosti Třemešná, Třemešná 295, PSČ 793 82 na rok 2024 na obnovu areálu kostela sv. 

Šebestiána ve výši 150.000 Kč.  

Financování:  

paragraf 6409 ostatní činnosti jinde nezařazené, položka 6121 budovy stavby haly posílí paragraf 3326 pořízení 

zachování a obnova hodnot místního kulturního, národního a historického povědomí položka 5223 neinvestiční 

transfery církvím a náboženským společenstvem. 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 1 (Pašas) 

Usnesení č. 217/17/2024 bylo přijato  

 

 

12. Informace starosty 

Stanovení úplaty za vzdělávání v mateřských školách, školních družinách a školních klubech veřejných 

zřizovatelů od 1.1. 2024. 

Na základě novely § 123 odst. 4. zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném 

a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů s účinností od 1.1. 2024 výši úplaty 

za předškolní vzdělávání v MŠ zřizované státem, krajem, obcí nebo svazkem obcí a zájmové vzdělávání 

ve školních družinách a školních klubech zřizovaných státem, krajem, obcí nebo svazkem obcí stanovuje 

zřizovatel (viz metodika v příloze). 

U MŠ může být měsíční výše úplaty stanovena max. ve výši 8% základní sazby minimální měsíční mzdy, což je 

1.512 Kč (od 1.1. 2024 je stanovena výše měsíční mzdy na 18.900 Kč), ve školních družinách a školních klubech 

může být měsíční úplata ve výši max. 4% základní minimální měsíční mzdy, což je 756 Kč. 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje úplatu za předškolní vzdělávání v MŠ Třemešná ve výši 200 Kč a úplatu 

za předškolní vzdělávání ve školní družině ZŠ a MŠ Třemešná ve výši 100 Kč 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0 
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Usnesení č. 218/17/2024 bylo přijato  

 

Informace ZŠ a MŠ Třemešná (doplní Mgr. Xxxxxxxx, p. Xxxxxxxx). 

manko inventarizace k 31. 12. 2023 

starosta – vyzval zástupce školy k promluvě. 

účetní školy – kooperativa nás kontaktovala v rámci toho, že došlo k pracovnímu úrazu, tak nám napsali že vlastně 

bylo zjištěno trvalé NĚCO [odškodnění] za zaměstnance za čtvrtý kvartál 2021, první druhý třetí 2022, první 

a druhý roku 2023 taky nás upozornily na to, že do 15 dní od zrušení to muselo být zaplaceno. Tato lhůta už teda 

uplynula bohužel a my jsme reagovali, aby nám to vyčíslili přesný dluh dále tady píšou, že sankce budou 10 

procent z dlužné částky za každý započatý měsíc v prodlení. V rámci vypořádání. které bylo předloženo 

z Krajskému úřadu byly peníze vyčerpané v dubnu, takže mělo být zaplaceno té kooperativě to je vše 

starosta – a peníze nejsou. 

Účetní školy – to je v rámci té kooperativy. Dále při dani z příjmu tam vznikl dluh ve výši 12.180 Kč, které nebyly 

odvedeny. U majetků při inventarizaci 31.12.2023 bylo zjištěno že máme nenalezený majetek v hodnotě 

205.094,75 Kč. Jak již jsem říkala, tak bankovní účet k 31.12.2023 v mínuse 870.480,83 Kč tady tohle není částka 

konečná, protože kooperativou tu ještě nemáme vyčíslenou bez těch sankcí, kterou čekáme, že nám kooperativa 

vyčíslí to dělá 73.376,29 Kč. 

ředitel školy– takže to bude zhruba kolem 100.000 Kč 

Šperl – ty peníze na tom běžném účtu těch 800.000 Kč. To máte jenom přeúčtovaní státu nebo co? 

ředitel školy – zaúčtované jakoby je, ale fyzicky na tom účtu nejsou jsme v mínusu.  

Účetní obce – fyzicky chybí, protože ty fondy. Ty fondy nejsou kryté, to je to co jsme pořád zjišťovali a co jde 

do investic musí být z krytých fondů proto je tam i uvedeno účetnictví protože tam se účtují odpisy a ty nejsou 

kryté.  

Salvet – většina je dána na kriminální policii a hlavně se tam nedají dorovnat ty položky. 

starosta – jako ze zkušenosti kriminální policie je to že žádný komisař se nebude zabývat naším účetnictvím. 

Protože to neumí. Bude muset požádat znalce což ve dvou případech už udělal. A znalec to nerozpitvá tak jako 

účetní. Jo, takže mám obavy z toho, že stejně to padne s tím, že nařídí stanovit zástupce zřizovateli podniku, 

pokud bude chtít něco prokázat, že si má zařídit tak, jak jsme to měli v minulosti s paní Xxxxxxxx, tak něco 

podobného a my jsme měli černé na bílém kam ty peníze odešly všechno. Nebudu, ale předbíhat, necháme to tak, 

neozvali se mi s tímto, zásobovali jsme je dost počkáme až přijde rozhodnutí od policie. Bohužel jsou to věci ať 

je to ta pojišťovna nebo něco roku 2020, 2021,2022 jsou to starší věci, ty inventury taky, hodně věcí bylo 

dohledáno, některé jsou nefunkční budou vyřazeny. 

ředitel školy – já si myslím že ještě něco na něco narazíme zrovna teď kontrolujeme věci ve sklepích, skladech, 

protože je tam hodně věcí. A snažíme se najít, jestli se někde nestala chyba ja nevím inventární čísle nebo položce, 

že je to zaúčtováno pod jiné položky. Takže už teď hledáme věci, které jsou už několik roků nebo nedávno 

vyřazené. 

Králová – jako jsou to nové věci nebo věci co jsou 10 let staré?  

ředitel školy – některé jsou staré, některé nejsou až tak moc staré. Já si nemohu dovolit to pustit jen tak, tak jak 

se to dělávalo. 

 

Odešel Pavel Šperl 18:17 hod. 

 

Prodej nepotřebného majetku obce: 

Trezor prodán za 14.000 Kč včetně DPH (nabídková cena 3.000 Kč včetně DPH) 

Motocykl Korado prodán za 10.000 Kč včetně DPH (nabídková cena 10.000 Kč včetně DPH) 

Vozidlo Škoda 706 RTHP CAS 25 - žádný zájemce, nabídková cena 25.000 Kč včetně DPH 

Automatický kotel na uhlí zn. Benekov, typ Cosmo THERM U 35 – žádný zájemce, nabídková cena 20.000 Kč.  

Navrhuji u hasičského vozidla a automatického kotle na uhlí snížit cenu např. na 10.000 Kč včetně DPH a záměr 

zveřejnit znovu.  
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Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje záměr prodeje ve smyslu ust. § 39 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., č. 

zákon o obcích, ve znění pozdějších předpisů zveřejnění záměru prodeje nepotřebného movitého majetku obce, 

jedná se o majetek obce přebytečný, který je opotřebený,  

použitý, nelze ho reklamovat.  

1. vozidlo Škoda 706 RTHP CAS 25, rz OP 8916, za minimální nabídkovou cenu 10.000 Kč včetně DPH.  

2. automatický kotel na uhlí Benekov, typ Cosmo THERM U 35, rok výroby 2015, za minimální nabídkovou 

cenu 10.000 Kč včetně DPH.  

Prodej bude uskutečněn obálkovou metodou, nejvyšší nabídce, hodnocena bude celková cena včetně DPH.  

Podmínky budou zveřejněné na úřední desce obce.  

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení č. 219/17/2024 bylo přijato  

 

- Hry bez hranic  

v sobotu 15. 06. 2024 se budou konat v obci Jindřichov v areálu zámku Hry bez hranic 

Třemešná je přihlášená. 

starosta – máte nějaké požadavky na obec? 

Kocián – čekám na cenovou nabídku na trička. 

starosta – v případě potřeby, dejte vědět.  

 

- Gastrofestival  

starosta – Ochutnej Osoblažsko se bude konat v termínu 07. 09.2024 v Osoblaze. Kdo bude mít zájem o účast 

dejte vědět. 

 

- Volné finance obce 

starosta – na 15. ZO dne 29. 02. 2024 proběhla Prezentace finanční poradkyně Veroniky Doleželové, spol. SMS 

finance, a.s., nabídku pro obec opětovně zasílám v příloze. Musím společnosti sdělit rozhodnutí. Takže nechat to 

tak, prozatím nebo?  

Králová – já bych měla strach. 

starosta – dobře takže souhlasíte s tím že jí řeknu že bohužel nemáme zájem potřebujeme peníze jinde.  

Ostatní – ano.  

 

- Volby do Evropského parlamentu  

starosta – volby se budou konat 07. a 08. června 2024, v obci Třemešná je ustanoven 1 volební okrsek č.1 

se sídlem v budově školní jídelny v knihovně, Třemešná č.p. 307, 793 82 Třemešná v přízemí. 

 

- Nájem tělocvičny pro sportovce a občany obce 

starosta – už jsem to říkal jednou, my jako zřizovatel nemůžeme nařídit panu řediteli, nemůžeme ani na to 

přijmout usnesení, protože škola je samostatný ekonomický subjekt a rozhodovaní školy je na panu řediteli. Jedná 

se tady o nějaké snížení nájmu pro sportovce na tělocvičnu.   

ředitel školy – já jsem to taktéž ověřoval, všechno bylo v okamžiku, kdy je škola v mínuse tak by pro mne bylo 

neekonomické dávat slevu. Já si myslím že se to tady točí furt dokolečka. Kdybychom byly v pluse tak pro mne 

asi nebyl žádný problém, ale v tomto okamžiku si to nemohu dovolit, vyloženě se toho bojím. 

Králová – já si myslím že bychom ale měli podporovat ten spolek. 

Salvet – dostali 35.000 Kč pinpogáři na to, tak mě se to zdá dostatečný zdroj.  

Baron – já jsem se dočetl že pinpongáři dostali 58.000 Kč. 

Šamajová – že se žádalo, špatně si četl. 

Baron – no nečetl, Máš to tady napsané, vůbec nevím, kde jste k tomu přišli. 

Šamajová –v žádosti, že žádali a kde je. že dostali?  

starosta – ano my jsme to v minulém zastupitelstvu se ta částka snížila. Vycházelo to na 150.000 Kč (100 tis. pro 

sportovce a 58.000 Kč pro pingnpongáře. Tak to bylo. Dostali 38.000 Kč. 
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Kocián – za mě určitě nechceme brát žádné kompetence panu řediteli on má právo se rozhodovat o jakým způsobu 

školu řídí, jakým způsobem nastavuje smlouvy. Nesouhlasím však s tím, že by neexistoval prostor, proto aby se 

v rámci této společenské činnost vyhovělo určitým způsobem.  Škola dostává na provoz finance od zřizovatele. 

Součástí financí je platba elektrické energie. Jediné, co může zastupitelstvo udělat v tomto směru je říct, 

že souhlasí se spolufinancováním lépe řečeno s poskytnutím finančního příspěvku při provozu tělocvičny spolků 

v obci. Tím pádem nebude potřeba nějakým způsobem něco řešit, protože ty peníze stejně škola dostává peníze 

v rámci řešení a vyúčtovaní elektrické energie. V nájemní smlouvě se bude vyskytovat všechno ostatní kromě 

platby elektřiny. To znamená že smlouva bude tak jak tak a není co řešit.  

ředitel školy – Je tam trošku rozdíl. Je rozdíl v tom že když tam ty spolky nejsou tak elektřina se nespotřebovává 

stejně, voda a nic. A to je ten podstatný rozdíl. Jo uklízečka po vás musí uklízet a plno dalších věcí jo. V okamžiku, 

kdy ten klub tam jde sportovat, všechno to naskakuje nahoru jo, což znamená že je tam rozdíl finanční. 

Kocián – Je ale vy na začátku roku nebo lepe řečeno na konci roku žádáte o peníze na elektrickou energii? Tak 

já bych poté chtěl znát náklady jaké jsou na tu elektrickou energii skutečné abyste měli v rámci rozpočtového 

opatření přesunout své finanční prostředky úplně jinde, protože vy dostáváte platby na elektřinu jednak od obce 

a jednak ze strany těch spolků, máte dva příjmy.  Takže buď požádáte zřizovatele o to, zda Vám převede ty 

finance, které jsou ve stejné hodnotě, co my Vám platíme za elektřinu na jiný účel nebo potom mi to nedává 

vůbec smysl.  

Salvet – o tom se mluvilo posledně, že se nemohou míchat hrušky s jablkama, hospodářská činnost a spolky. 

Podívejte, jednou jsme jako zastupitelstvo schválilo nějaký příspěvek spolku, který si to má hradit a ostatní 

sportovci si to musí dofinancovávat. A nemůžeme to hradit z rozpočtu spolku a ještě od obce a tak dále. Myslím, 

že by to bylo nejlepší zrušit úplně, ať se nemusíme dohadovat. 

Pašas – od roku 2015 jste neodsouhlasili ani jednu částku pro TJ. Vždy jste částku ponížili, vždycky jste měli 

okolo toho plno keců. A teďka najednou a nikdy jste nechtěli 158.000 Kč. A teď najednou bojujete, protože tam 

chodíte.  

Kocián – protože dříve jsme platili nájem za tělocvičnu do 30.000 Kč. 

Pašas – dříve škola taky platila ze elektriku a za všechno jiné peníze.  

Baron – vy jste mohli pinpogáři dostat 35.000 Kč a zbytek mohlo mít téjéčko ne? O co jde? 

Salvet – vždyť pinpongáří mají 35.000 Kč nebo 38.000 Kč? 

Baron – no však ano, ale  

starosta – ne bylo tam 158.000 Kč s tím, že 100.000 Kč mají sportovci, 10.000 Kč z toho nájem na tělocvičnu 

a zbytek těch 58.000 Kč na nájem tělocvičny měli pingpongáři. 

účetní obce – v předešlých letech nebyly vyfakturovány sportovcům veškeré nájmy, které měli být. Tam byly 

velké úlevy. 

Baron – já bych se zeptal, já chci vidět vyúčtování, kde nájem té tělocvičny. Tolik kolik tam vyjde elektrika 

a takové. 

účetní obce – oni to mají vše v hospodářské činnosti. 

Salvet – tak já nevím proč bychom o tom měli pochybovat. 

Baron – tady ještě Katko píšeš, že jsme měli vybírat 10 Kč na trénink. A pokud vím, tak jako minulé 

zastupitelstvo, když jsme se o tom bavili tak jediní pinpongáři přišli a navýšili si členské příspěvky na 1.000 Kč. 

Šamajová – aa co to má společného? To byl propočet, kdyby si každý za trénink odložil 10 Kč kolik by to udělalo 

za rok. 

Baron – ti říkám, že si to zvedli na 1.000 Kč jediní. Fotbalisti platí jenom furt. 

Šamajová – já to nikomu nenařizuji, že si má odkládat, jde jen o propočet. 

Baron – ale píšeš tady takové kraviny. 

Salvet – nemůžeme řešit vnitřní věci TJ jako spolku.  

Baron – buď chcete podporovat ty spolky. 

Pašas – a proč jste je kdysi nepodporovali vy? Od roku 2015. Vždycky jste jim částku snížili. 

Baron – 10 let nebyl žádný problém. Je Vás tam 10. A co? To je malá hrstka? Fotbalistů je 11 a pinpongářů 10.  

Pašas – a mohli jste udělat kroužek a tam jste mohli být zadarmo.  

Baron – co to meleš ty vole s těma kroužkama. Jako, že by s námi chodily i děcka trénovat a co bysme z toho 

měli?  

Pašas – jednou týdně jste mohli vzít děti. 
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Šamajová – je zájem o dětský kroužek pingpongu. 

Kocián – ale my z toho nedostaneme žádný benefit. Furt se budou platit velké výdaje. 

Baron – To já jenom Filip já kdybych trénoval žáky, fotbal a budu tam brát i chlapi do toho, že tam budeme 

s chlapama trénovat, to asi nejde ne? 

Pašas – vy tam jste třeba 2 hodiny ne? Nebo jak dlouho? 

Baron – jo dvě hodiny. 

Pašas – 3x týdně? 

Baron – 2x. 

Pašas – tak 1 týdně tu jednu hodinu obětovat těm dětem a poté si prostě zahrajete. A uleví se vám na nájmu. 

Baron – ředitel reagoval, že je možno použít jeden stůl pro žáky, když nás tam chodí pane řediteli 12. Tak to jako 

4 sedí a 6 hraje. A pak se střídáme dokola.  

starosta – proč není víc stolů? Tělocvična je velká. Tak se pořídí stoly, na té tělocvičně. Proč by se nemohlo 

pořídit? 

Baron + Kocián – kdo to bude financovat? tedy když tam budeme s těmi žáky.  

starosta – nikdo nepožadoval pingpongový stůl, škola má ještě nějaký stůl? 

Baron – vy máte problém zaplatit energii. 

starosta – debata o ničem. 

Baron – není, jde tady o to, že jenom pinpongáři najednou mají problém. Jediný spolek. 

starosta – dobře, ale vem si. Je tam 58.000 Kč, je to dosti velká částka pro 10 lidí. Já nebudu opakovat, pokud si 

někdo bude vybírat na to, že si jde zahrát ping pong nebo něco, ale znám dvě 70leté, které jezdí do Albrechtic 

a platí 120 Kč.  

Baron – já zase vím, že když ti to řeknu, tak jsem se chtěl přihlásit do Krnova a tam mi dali, že když dám 55 Kč 

jako člen, tak tak mohu chodit každý měsíc. 

starosta – v Krnově je to asi něco jiného než v Třemešné.  

Baron – já s tím problém nemám, ale jste mu to od toho, abychom to vyřešili a udělali nějakou alternativu, pro 

pinpongáře, aby měli kde hrát. Tak jim to dejte tady do kulturního domu.  

starosta – co se týká sportovců, ze školy nebyly účtovány všechny hodiny za užívání tělocvičny v minulosti. Další 

věc, obec řeší nové osvětlení ve škole, bude to řešeno tak, že bude svítit například ¼ tělocvičny. Takže pokud tam 

člověk přijde, tak ta úspora energií je dosti velká, takže uvidíme, co to z tohoto vyplyne. Obec to bude stát zhruba 

200.000 Kč. Jestli vše vyjde, začátkem prázdnin by mohla začít realizace. Toto je ze strany obce podpora, aby se 

ušetřilo alespoň na něčem.  

ředitel školy– abych mohl doplnit, i my hledáme další možnosti, abychom snížili náklady.  

Baron – já to chápu, ale měli by všichni pochopit, že se ping pong venku hrát nedá.  

Salvet – a co kdyby třeba pingpongáři prali dresy za 12.000 Kč a udělalo by se rozpočtové opatření a měli byste 

plus 12.000 Kč na účtu. Kdysi to tak bylo, že si spolky navzájem vypomáhali a prala to paní Xxxxxxxx nebo 

někdo. Tím pádem se 12.000 Kč převede na pinpongáře.  

Baron – my jsme si těch 12.000 Kč už vybrali. Navíc, ze svého.  

ředitel školy– jestli mohu zde ještě doplnit, my ve škole nemáme v rozpočtu nic na reprezentaci školy. Když děti 

někam jeli letos, platil jsem to já ze svého. Dresy nejsou. Já nyní hledám různé podnikatele, kteří by nám mohli 

něco za sponzorovat. Tím, že jsem nastupoval v září/říjnu tak rozpočet byl dán.  

Baron – v tomto Vás mohla podpořit i obec, to stačilo přijít a říct, nemáme pro děti dresy a různé. Já v tom 

nevidím vůbec žádný problém.  

starosta – dobrá, ukončuji debatu. 

 

Projednáván návrh Pašase o zvýšení ceny pronájmu obecního sálu pro nemístní obyvatele na 5.000 Kč Pro místní 

by bylo zachováno 2.000 Kč. Dále byla probírána hasičská zbrojnice a její stav, rekonstrukce. Návrh na letní 

provoz 1.500 Kč. Nelze odečíst stav elektriky nebo plynu. Podle výpočtu letní provoz 1.500 Kč zimní provoz 

2.000 Kč. Pronájem infocentrum ponecháme 1.000 Kč. Hodně lidí z Třemešné má zájem o zapůjčení depositáře. 

Půjčují si například talíře. Asi by mělo být zpoplatněno. Většinou si lidé půjčují ubrusy.  

Kocián – ubrusy se nikdy nepůjčovali zadarmo. 

Pašas – máme tam cenu za prádelnu 80 Kč. Velký zájem o půjčování talířů, zahradních party stanů, měli by být 

určeny nějaké ceny. 
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Kocián – pokud dojde k rozbití vypůjčeného, musí dotyčný dorovnat. 

Baron – když třeba pronajmeš sál za 5.000 Kč to je bez energií, to je za nájem. Jak to bude řešeno v zimním 

provozu? 

Pašas – energie se musí pořešit. 

Baron – ano, ale když si půjčím sál v zimě a bude studený, a než jej vyhřeji zaplatím majlant. To tě vyjde v zimě 

sál na minimálně 15 až 20.000 Kč.  

starosta – nevyjde to 15 až 20.000 Kč, celou dobu se to tak dělalo a nyní se to zapnulo, ať je to vyhřáté a funguje 

to. 

Kocián – dřevo vytopí kulturní dům za jeden den.  

starosta – ano ten pronajímatel musí počítat s tím, že je zima. Akorát bychom měli upravit, účtovalo se 40 Kč 

za jeden kubík plynu, který dnes nestojí tolik. Já bych navrhoval úpravu plynu na 25 Kč včetně DPH. Elektřinu 

bych ponechal 8 až 10 Kč, jelikož se to pohybuje plus mínus 6 Kč a další poplatky. Takže ať se to lépe počítá dal 

bych 10 plus 25. Voda je za danou částku, kterou obec platí. 

Pašas – nemusí to být schváleno, je to pouze můj návrh. Všude je to takto, i dvojité ceny pro místní a pro cizí.  

starosta – cena pronájmu bez kuchyně 2.000 Kč souhlasíte s touto cenou? Je to bez DPH plus energie. Co se týče 

5.000 Kč mimo občany. 

Kocián – definoval bych spolky a občany s trvalým bydlištěm jako místní. 

starosta – v rámci krátkodobého pronájmu za neuklizené prostory bude příplatek jaký? 

Pašas – já jsem tam dal 1.000 Kč. 

Zastupitelstvo se shodlo, že za 1.000 Kč to pronájemci uklízet nebudou, jelikož pokuta je malá. 

starosta – budeme půjčovat sklo a repositář občanům? Za poplatek, bez poplatku s tím, že rozbité bude muset být 

nahrazeno? 

starosta – ještě je potřeba řešit zahradní stany a jejich pronájmy. Souhlasíte tedy s návrhem? 

 

starosta – pan Xxxxxxx ukončuje činnost pronájmu obchodu v hasičské zbrojnici. Celý spodek se musel dát 

do pořádku, elektřina byla v hliníku, zásuvky, které byly ke vnitřní straně byly vylity vodou. Byla opravena 

elektrika a byly přidány radiátory kvůli topení. Ještě by se měli vyměnit dřevěné dveře. Co se týče vrcholu, na to 

byla připravena vizualizace, kterou má paní Šamajová. Ve spodním patře by měli zázemí hasiči. Vrchní místnost 

bude udělaná tak, aby byla reprezentativní. Kapacita by měla být alespoň 40 lidí, aby se tam vešlo. Zde je tedy 

představen návrh. Jsou tam popraskané zdi, chodba by byla nová. Nakoupí se nové stoly a židle. Je ještě potřeba 

zjistit, co to bude stát.  

Pašas – hasičárna celkově nevyhovuje, je to tam celé špatně. 

Šamajová – chceme vybudovat 2 WC. Prostory se využívají při různých akcích, je potřeba WC pro ženy  

a pro muže. Udělá se taková předstěna ze sádrokartonu, čili ta kuchyň se posune více do prostoru. A z té vstupní 

chodbičky, kde je teď umyvadlo, bude jedno WC pro ženy a tam, kde je WC bude WC pro muže. Chodit se bude 

vlastně tou uličkou mezi tou kuchyní a těmi WC. 

Baron – kdo to bude dělat? 

Šamajová – to se musí vyhlásit. 

starosta – poptáme firmy. 

Kocián – já bych rád upozornil, že je historicky udělá špatně venkovní odpad, takže pokud bude dělána 

rekonstrukce, mělo by to být předěláno. 

starosta – ano, před vchodem je šachta, bude na to myšleno. Z mé strany je to vše.  

 

Kocián – před dvěma měsíci proběhlo zasedání ohledně fotovoltaiky. Máme k tomu nějaké rozhodnutí? Bude se 

to někam posunovat případně? 

starosta – dostaneme se k tomu, je to ČEZ. Je to mezi dvěma obcemi. Mezi Třemešnou a Liptaní. Liptaň měla 

minulý týden prezentaci větrných elektráren od jiné firmy. Co se týče ČEZu, byla z mé strany urgence o zaslání 

studie. Nic nemám dodáno. Nemám žádné podklady i po urgencích. 

 

Kocián – připravuje se akce s bleším trhem, kdo je organizátorem? 

Pašas – já. 

Kocián – jakým způsobem bude přistoupeno k obecně závazné vyhlášce? O vyhlášce v rámci prodejů.  
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Pašas – nějak jsem to neřešil prostě, lidi přijdou a dostanou místo. 

starosta – občané se starají o obecní pozemky. Poplatek je 10 Kč za metr čtverečný. Myslím si, že když přijedou 

prodejci prodávat stromky tak je poplatek na místě. Pokud se jedná o akci, jsme rádi, že nějaká proběhne 

a poplatek by měl být odpuštěn. Je ještě něco k probrání? 

Pašas – jde o obecní akci. 

Kocián – není to tam napsané. 

 

 

13. Diskuse 

Xxxxxxxx – dotaz na výměnu oken kolem komunikace. 

starosta – Jde to mimo obec, dělá si to ŘSD. 

Šamajová – momentálně probíhá výběrové řízení na prováděcí firmu. 

 

 

14. Závěr 

starosta – děkujeme. 
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